
203606

To: @minvws.nl]
Cc: @minvws.nl]
From:

Sent: Wed 4/22/2020 9:50:52 AM

Subject: RE: Corona en Juiste zorg op de Juiste Plek door de Juistefysiotherapeut

Received: Wed 4/22/2020 9:50:52 AM

He

Dank, op basis hiervan kunnen we het gesprek met het KNGF wel aan. We zullen voor die tijd wel even schakelen met | 5.120 [i
het handig is dat zij aansluit.

Groet, EARLE

OE:IEE)EEo vw n>
Verzonden: woensdag 22 april 2020 08:33

Aan: 5.1.2e ) < @minvws.nl>

CC 5.1.2e ) < @minvws.nl>

Onderwerp: FW: Corona en Juiste zorg op de Juiste Plek door de Juiste fysiotherapeut

io

Zie reactie hieronder. ;)

i

Verzonden met BlackBerry Work(www .blackberry.com)

Van: "TEEDBEEinv o>
Verzonden: 17 apr. 2020 10:18

Aan:CEN ninvwsnl

Onderwerp: FW: Corona en Juiste zorg op de Juiste Plek door de Juiste fysiotherapeut

JIk heb het even nagevraagd,
Groetes [ERE EE eet hier nog het meeste vanaf, zie reactie hieronder.

Verzonden met BlackBerry Work(www .blackberry.com)

Van:IEE"EEEmin ws nl>
Verzonden: 17 apr. 2020 08:27

Aan:EEESEEinvws o>;TEE)EETminvws nl>
Onderwerp: RE: Corona en Juiste zorg op de Juiste Plek door de Juiste fysiotherapeut

.

Alleen het Chronisch Zorgnet voor COPD-patiénten zegt mij iets. Dit is ook ter sprake gekomen in het kader van de GLI. Het al

bestaande ClaudicatioNet (voor etalagebenen) heeft de ambitie om hun netwerk uit te breiden naar andere chronische, niet-

overdraagbare aandoeningen waarvoor beweegtherapie en leefstijlbegeleiding in de richtlijn zijn opgenomen. Op 12 maart zou

de stas ook een speech geven op het Chronisch ZorgNet Congres, alleen is dit vanwege Corona niet doorgegaan.

ClaudicatioNet/Zorgnet is een mooi voorbeeld van juiste zorg op de juiste plek en het inzetten van leefstijlinterventies bij
ziekte. Er zijn echter enkele gevoeligheden. Als je het interessant vindt heb ik de memo voor 12 maart toegevoegd waarin extra

info staat.

Er is ook contact geweest met Zorgnet over mogelijke financiering. Het idee was dat huisartsen Zorgnet kunnen gebruiken voor

doorverwijzing naar de GLI. Uiteindelijk is dit niet gedaan omdat de kans groot is dat het staatssteun is. Oak lopen er al

afspraken in de bestuurlijke akkoorden met de paramedici over informatie-uitwisseling.

Er is dus wel een link met preventie, maar er speelt veel meer.
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Verzonden: donderdag 16 april 2020 18:26

Aan:ICSE<IEEETN© minvws. >;IER)EXER© minvws.ni>
Onderwerp: FW: Corona en Juiste zorg op de Juiste Plek door de Juiste fysiotherapeut

Zegt jullie dit iets?

Groetjes,

Dubbel


